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Toplantı Tarihi:24/12/2024 Toplantı No:2024/04 

 

 

“Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Kalite Güvencesi ve Kalite Komisyonları Yönergesi “ 

kapsamında Fakültemiz Dekanlık-Öğrenci Buluşması, 24/12/2024 tarihinde Salı günü saat 

13:00’da Dekan V. Prof. Dr. Özcan SAYGIN başkanlığında  gerçekleştirildi.. Kalite Komisyon 

Üyeleri ve Öğrencilerin hazır olduğu görülerek görüşmeye geçildi. 

GÜNDEM 

1) Fakültemiz öğrencilerinin, 2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı ile ilgili değerlendirmeleri, görüş 

talep ve önerilerinin görüşülmesi. 

 

Toplantıya Katılanlar: 

Prof.Dr.Özcan SAYGIN) DekanV.                                                                Komisyon Başkanı 

Prof.Dr.Süleyman Murat YILDIZ (Dekan Yard.-Rekreasyon Bölüm Bşk)  Üye 

Prof.Dr.Fatma İlker KERKEZ (Bes Bölüm Bşk)     Üye 

Prof.Dr.Kemal GÖRAL(Ant.Eğt.Bölüm Bşk)          Üye 

Prof.Dr.Hakan ÜNAL(Spor Yön.Bölüm Bşk)                                              Üye                           

Dr.Öğr. Üyesi.Mine MÜFTÜLER                                                                Üye 

  Dr.Öğr. Üyesi.Lale YILDIZ ÇAKIR                                                            Üye 

Öğr. Gör. Zeynep AYDOĞAN                  Üye 

Araş.Gör.Ayhan AYDOĞDU                                                                       Üye 

Aysun DÜNDAR                                                                                         Raportör                                                                                     

 

Fakültemiz Antrenörlük Eğitimi, Beden Eğitimi ve Spor, Rekreasyon ve Spor Yöneticiliği 

Bölümü öğrencilerinden Fakültemiz Şehit Jandarma Üsteğmen Alper ÖZEKİN Amfisinde salon 

kapasitesi dahilinde katılan öğrenciler ile birlikte yüz yüze gerçekleştirilen toplantıda, daha 

verimli bir eğitim için  yaşanılan sorunlar, talep ve öneriler görüşüldü. 

Yapılan görüşmeler sonucunda ; 

 

 

 



 

 

BÖLÜM 

 

 

ÖĞRENCİ -TALEP/SORU 

 

DEKAN-CEVABI 

Antrenörlük Eğitimi 

Bölümü 

Tekvando branşının açılması istenildi. 

2024-2025 ÖZYES Kılavuzunda 

Antrenörlük Eğitimi Bölümünde 

açılacak branşların belirlenmiş 

olduğu, Tekvandonun bu branşlar 

arasında yer almadığı şeklinde  bilgi 

verildi.   

 

Anatomi ve Dağcılık derslerinde kullanılan 

iskelet ve kas adamın parçalarının dağılmış 

ve kaybolmuş olması nedeni ile derslerde 

kullanılamadığı belirtildi. 

 

Anılan dersleri yürütmekte olan 

öğretim elemanları ile görüşme 

yapılacağı ve eksiklerin giderileceği 

yönünde bilgi verildi. 

Çalışma Salonunun kilitli olmaması 

istenildi. 

Çalışma Salonunun sürekli açık 

olduğu bilgisi verildi. 

  

 

BÖLÜM 

 

 

ÖĞRENCİ -TALEP/SORU 

 

DEKAN-CEVABI 

Beden Eğitimi ve 

Spor Bölümü 

Plaj Voleybolu sahasının düzenlenerek 

etkinlik yapılması istenildi. 

Nisan/2025 tarihinden itibaren 

sahanın düzenlenerek etkinlik 

yapılacağı şeklinde bilgi verildi. 

Erkek öğrenci tuvaletinde bozuk klozetin 

tamir edilmesi ve 1. Katta bulunan 

tuvaletlerin açık olması istenildi. 

Konuya ilişkin olarak Yapı İşleri ve 

Teknik Daire Başkanlığına yazı 

yazıldığını, mümkün olan en kısa 

sürede tuvaletlerin kullanıma 

açılması için sürekli iletişim halinde 

bulunulduğu yönünde bilgi verildi. 

 

 

BÖLÜM 

 

 

ÖĞRENCİ -TALEP/SORU 

 

DEKAN-CEVABI 

Rekreasyon Bölümü 

Ders aralarında kantin dışında Fakülte 

binasında oturacak alanlar oluşturulması 

istenildi. 

Kantinin karşısındaki alanın 

düzenlendiği, kamelyalar ve oturma 

alanlarının yapımına başlandığı 

belirtildi. Ayrıca fuaye alanına 

oturma alanı eklenebileceği şeklinde 

bilgi verildi. 

Atletizm pistinin ve Futbol sahasının 

yıpranmış olduğu belirtildi. 

Konu hakkında Sağlık Kültür ve 

Spor Daire Başkanlığı ile  yazışmalar 

yapıldığı yönünde bilgi verildi. 

Dersliklerde yağmurlu günlerde sızıntı ve 

damlamalar olduğu belirtildi 

Konu hakkında Yapı İşleri ve Teknik 

Daire Başkanlığı ile yazışmalar 

yapıldığı ve sürekli iletişim halinde 

bulunulduğu şeklinde bilgi verildi. 



 

Formasyonun  kaldırılıp, kaldırılmayacağı  

soruldu. 

Şu an böyle bir durum olmadığı 

yönünde bilgi verildi. 

 

 

 

BÖLÜM 

 

 

ÖĞRENCİ -TALEP/SORU 

 

DEKAN-CEVABI 

Spor Yöneticiliği 

Bölümü 

Atletizm branşı için engel, cirit, disk gibi 

ekipmanların eksik olduğu söylenildi. 

Konu hakkında dersi yürütmekte 

olan öğretim elemanlarının talepleri 

doğrultusunda malzeme alımı 

yapıldığı ayrıca bu doğrultuda, 

Sağlık Kültür ve Spor Daire 

Başkanlığı ile yazışmalar yapılacağı 

yönünde bilgi verildi. 

 

Rektörlük Kupasına Spor Bilimleri 

Fakültesi öğrencilerinin katılamaması 

nedeniyle Bölümler arası yarışmaların 

düzenlenmesi istenildi. 

Bahar yarıyılında gelen öğrenci 

taleplerine göre Plaj Voleybolu, halı 

saha futbol vb. branşların 

düzenlenebileceği şeklinde bilgi 

verildi. 
 

                                                 

                                                    Prof. Dr. Özcan SAYGIN 

                                                                 Başkan 

Prof. Dr. Süleyman Murat YILDIZ  Prof. Dr. Fatma İlker KERKEZ  
                        Üye                     Üye  

 

 

 

 

Prof. Dr. Hakan ÜNAL  Prof. Dr. Kemal GÖRAL  

                        Üye  

 

 

 

 

                    Üye  

Dr. Öğr. Üyesi Mine MÜFTÜLER  

                      Üye  

 

 

Dr. Öğr. Üyesi Lale YILDIZ ÇAKIR  

                           Üye  

Arş. Gör. Ayhan AYDOĞDU  

                     Üye  

 

 

 

Öğr. Gör. Zeynep AYDOĞAN  

                         Üye  

                                                                Aysun DÜNDAR 

                                                                        Raportör 
 


